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Høring vedr. Lokalplan 500-99 ved Lysholm Alle, Haslev. 
 
 
 
 

Seniorrådet har på møde d. 18.08.2023 drøftet Lokalplan 500-99  forslag vedr. 
Lysholm Alle, Haslev. 
 
 
Lokalplanforslaget fremstår grundigt og fint gennemarbejdet.  
Positivt i.f.h.t cykelsti og/eller 2,5 meter bred delt sti.  Der er behov for dette.  
Positivt med optegnet fodgængerfelt ved Lysholm Alle/Vestre Ringvej. 
Positivt at belysning øges frem til  Lysholm skolevej. 
Det fremstår også som om, der generelt er taget fin hensyntagen de bløde trafikanter ved  
etablering af bump, sti, belysning og krydsningsheller. 
 
 
Seniorrådet kan overordnet være bekymret for eventuelle mulige konsekvenser for cityhandelen 
centralt i Haslev by.  
 
 
Vedr. de konkrete forslag til beplantning og de grønne områder, tænker vi, at det ville være rigtig 
fint såfremt der fremadrettet bliver tænkt mere biodiversitet ( f.eks. Vilblomster blanding) ind, i 
stedet for  kravet  om græs. foreslået tillige,  at der plantes frugttræer ( f.eks. æbletræer) på de 
skitserede beplantningsområder.   
 
Vi anbefaler, at ombygning af fodgængerfelt/signal prioriteres endog meget højt. Bl.a. grundet 
denne lokalplan 500-99 samt lokalplanen for det tidligere Blå Marked. 
Derudover anbefaler vi ligeledes, at den delte sti fra Finlandsgade til Sverigesgade også prioriteres 
meget højt på det kommunale anlægsbudget.  
 
 
Som et ekstra lille forslag, så kunne der tillige være mulighed for, at de overdækkede 
cykelparkeringsbåse etableres med solceller.  ( Der er foreslået mulighed for solceller flere steder).  
 
 
 
 
 



Med venlig hilsen 
 
Gitte Blume 
Seniorrådsformand 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


